
پنجعلی: از من خواستند به AFC دروغ بگویم
محمد پنجعلی، کاپیتان اســبق تیم ملی 
فوتبــال ایــران در مــورد حــذف اســتقلال 
و پرســپولیس از لیــگ قهرمانان آســیا به 
فارس گفت:  »چند ســال پیش به من یاد 
دادنــد که به نماینــده AFC دروغ بگویم. 
بــه مــن گفتند بــه او بگویــم که ورزشــگاه 
آزادی مال پرســپولیس اســت و ورزشگاه 

تختــی متعلــق بــه اســتقلال! مــن هم مجبــور شــدم بــرای موقعیت 
پرسپولیس در آسیا دروغ بگویم و به آن نماینده که بازیکن اسبق تیم 
هرتابرلین آلمان بود، این حرف را بزنم. او به من گفت 15 روز اســت 
که در ایران هســتم اما با هیچ فوتبالیســت ملی روبه رو نشده ام و فقط 
مدیــران را دیده ام. قشــنگ نبود امــا من هم مجبور شــدم به او دروغ 
بگویم زیرا اگر می فهمیدند پرســپولیس و اســتقلال ورزشــگاه ندارند، 
کارمان بد می شــد. این دروغ ها به ضررمان اســت. نتیجه این شــرایط 
این اســت کــه نه در لیگ قهرمانان آســیا و نه در جام ملت های آســیا 
چندین ســال است که هیچ قهرمانی نداشته ایم؛ ما کاملًا هدف را گم 

کرده ایم و فقط سندسازی می کنیم.«

سخندان: VAR روسی اجاره ای نیست 
فدراســیون فوتبال پس از حواشــی و جنجال های کمک داور ویدئویی 
کــه شــرکت هنگ کنگــی تأمین کننــده آن بــود، به دنبــال قــرارداد بــا 
شــرکت روسیه ای برای ورود VAR به ایران است. بر اساس توافقات 
صورت گرفتــه، قــرارداد با این شــرکت روســیه ای ســه جانبه اســت و 
فدراســیون فوتبال به واســطه یکــی از اپراتورهای تلفن همــراه با این 
شــرکت روســیه ای وارد قــرارداد خواهد شــد تا زیرســاخت های ورود 
VAR  فراهــم شــود. البتــه این قرارداد هنوز نهایی نشــده اســت، اما 
فدراســیون فوتبال درصدد اســت بــزودی قرارداد خــود را نهایی کند 
و پــس از آموزش های لازم، لیگ برتر را بــا VAR برگزار کند، هرچند 
زمــان اســتفاده از VAR مشــخص نیســت و بــرای به کارگیــری ایــن 
تجهیــزات، آموزش هــای لازم بایــد صــورت بگیرد و فیفا نیــز در این 
خصــوص تأییدیــه بدهــد. رضا ســخندان، رئیــس دپارتمــان داوران 
فدراســیون فوتبال در این خصوص به تســنیم گفت: »فدراســیون با 
شــرکت روســیه ای وارد مذاکره شده اســت و بحث اجاره هم نیست، 
چون اگر قرار اســت VAR به ایران بیاید، باید اینجا اســتقرار پیدا کند 

تا مورد استفاده قرار بگیرد.«

عابدزاده: می توانیم به دور دوم جام جهانی 
صعود کنیم

امیــر عابــدزاده دروازه بــان تیــم ملــی در 
خصوص بازی با عراق و امارات به سایت 
فدراســیون فوتبــال گفــت: »بــازی مقابــل 
عراق و امارات برای ما خیلی مهم اســت. 
بایــد متعهدانــه همــه تمرکزمــان را روی 
ایــن دو بــازی بگذاریــم تــا ســربلند بیرون 
بیاییم.« دروازه بــان »اس دی پونفرادینا« 

اســپانیا به این ســؤال که بســیاری معتقدند که صعود از مرحله گروهی 
جام جهانی دور از دسترس نیست، چنین پاسخ داد: »خیلی امیدوارم. 
چــرا که باور بســیار خوبی بــرای انجام کارهــای بزرگ در تیــم به وجود 
آمده و تیم در حال حاضر پتانســیل فوق العاده ای دارد. بازیکنان عالی 
داریــم کــه همگــی توانایی بــازی در بهترین تیم هــا را دارنــد و واقعاً در 

پاسخ به این پرسش باید گفت چرا که نه!«

صدری استعفا داد 
مجید صدری سرپرست باشگاه پرسپولیس 
با انتشــار پســتی در اینســتاگرام از استعفای 
خــود خبــر داد. او در صفحه شــخصی خود 
نوشت:» در نامه ای از وزیر ورزش و جوانان 
تقاضــا کــردم کــه بــا اســتعفای اینجانب از 
ریاســت هیأت مدیره باشــگاه پرسپولیس و 

سرپرستی این باشگاه موافقت کند.«

 چهارشنبه 22 دی 1400 فوتبال داخلی
 سال بیست و هفتم

 شماره 7822 

http:// irannewspaper.ir
editorial@irannewspaper.ir

 وریا غفوری باز هم مصدوم شد
وریــا غفــوری، کاپیتان تیم اســتقلال که در 
بازی با مس رفسنجان در هفته چهاردهم 
مسابقات لیگ برتر فوتبال پس از مدت ها 
مصدومیــت فرصــت حضــور در میدان را 
پیدا کرد بار دیگر دچار آســیب دیدگی شد. 
کاپیتان اســتقلال دیــروز در حالی که زمان 
زیادی از تمرین اســتقلال نگذشــته بود در 

ناحیه پا دچار درد شــد و دیگر به تمرین ادامه نداد. او زیر نظر پزشکان 
استقلال مورد معاینه قرار گرفت اما برای معاینات تکمیلی راهی یکی 
از مراکــز درمانــی شــد. قرار اســت از پــای مصدومــش  ام آر آی بگیرد تا 

میزان آسیب دیدگی اش به صورت دقیق مشخص شود.

تمجید جالب رسانه پرتغالی از طارمی

او در بین مهاجمان تک است
نمایــش درخشــان مهــدی طارمی در دیــدار مقابــل اســتوریل در هفته 
هفدهــم رقابت هــای لیــگ فوتبــال پرتغــال باعــث شــد تــا رســانه های 
پرتغالــی بــه تمجیــد از ســتاره کشــورمان بپردازنــد. روزنامــه اوجوگو در 
خبر خود طارمی را یک مهاجم تمام عیار نامید و نوشــت: »در فوتبالی 

کــه همــه چیــز تحــت ســیطره وینگر هــا و هافبک هــا 
اســت، طارمی یک مزاحم و یک اســتثنا محسوب 

می شــود. او بــرای دیگــر بازیکنان یــک منفعت 
محسوب می شــود و تنها اوتاویو توانسته در یک 
فصــل و نیم اخیــر با او رقابت کند.« این رســانه 
پرتغالی نوشت که پاس گل در دورانی از فوتبال 
اهمیت بیشــتری پیدا کرد و حالا طارمی توانسته 

در بیــن مهاجمــان خــود را متمایــز کنــد. 
او هــم گلزنــی و هم قدرت پــاس گل را 

برای خود کســب کرده و توانسته یک 
مهاجم متفاوت نــام گیرد. بازیکن 

مقابــل  دیــدار  در  کشــورمان 
بنفیکا و اســتوریل هم 

گل زد و هــم پاس 
آمــاری  تــا  داد  گل 

درخشــان از خــود بــه ثبت رســاند. ایــن نمایــش طارمی از 
نظــر اوجوگو یک اتفاق فوق العاده برای پورتو اســت و همین 

باعث شــده تا این رســانه به تمجید از ستاره کشورمان بپردازد. 
طارمــی در این فصل بــرای پورتو 74 بازی انجام داده و توانســته 

آمار فوق العاده 34 گل و 26 پاس گل را به اجرا گذارد.

پیشنهاد امیررضا خادم برای برون رفت استقلال و پرسپولیس از بحران

سرخابی ها به شرکت های اقتصادی واگذار شوند
ë هنوز برای دوره چند ماهه مسئولیتم درباره این دو تیم جواب پس می دهم / یکی از وزرای گذشته سالی 10 میلیارد به یکی از 2 باشگاه پول می داد

کمیته بدوی و استیناف همدست دروغگویی سرخابی ها
یکی از جنجالی ترین مناظره های چند 
وقت اخیر فوتبال ایران، دوشــنبه شب 
با حضور کاظم اولیایی و مجید صدری 
روی آنتن برنامــه »فوتبال برتر« رفت؛ 
جایــی که طرفین بــا تندترین اظهارات 
یکدیگــر را مورد خطاب قــرار دادند اما 
در کنــار کری خوانــی و دفــاع از مواضــع 
خــود، نکاتــی را هم به زبــان آوردند که 
به افشــای واقعیــت آنچــه در ماجرای 
رقــم  اســتقلال  و  پرســپولیس  حــذف 
خــورد، کمــک می کنــد. مثــل جایی که 
اولیایــی گفــت: »یــک روز پــس از ایــن 
بــرای دادن مهلــت 3 ماهــه،  جلســه 
فهمیدیم که در آیین نامه فصل جدید، 

هیچ بندی برای دادن فرصت و جریمه 
وجود نداشــته اســت.« اما با وجود این 
و بــه گــزارش ورزش ســه، نامــه ای بــه 
دو باشــگاه پرســپولیس و اســتقلال بــا 
امضای حیدر بهاروند ارســال شــده که 
جریمه یــک میلیاردی را بــه آنها ابلاغ 
کرده اســت.« کنفدراسیون فوتبال آسیا 
می گوید که برای اعطای مجوز حرفه ای 
3 راه وجــود دارد: 1. درخواســت قبــول 
می شــود، 2. درخواســت رد می شــود و 
3. درخواست با جریمه قبول می شود. 
به نظر می رسد کمیته بدوی، استیناف 
و ســازمان لیــگ در نوعــی همدســتی 
بــا دو باشــگاه اســتقلال و پرســپولیس، 

قصد داشــتند بــه کنفدراســیون فوتبال 
آســیا این طور نشان دهند که دو باشگاه 
ســرخابی می تواننــد مورد ســوم یعنی 
مجــوز حرفــه ای بــا جریمــه را دریافت 
کننــد. ایــن در حالــی اســت کــه مجــوز 
بــرای باشــگاه هایی اســت  بــا جریمــه 
کــه حداقــل نیازهــای مجــوز حرفــه ای 
)گریــد  A(  را رعایــت کــرده باشــند اما 
پرسپولیس و اســتقلال از این مورد هم 
رد شــده اند و بــه نوعــی اعمــال چنیــن 
گزینه و لایسنســی از سوی کمیته بدوی 
بــوده  مقــررات  خــلاف  اســتیناف،  یــا 
اســت. ایــن اظهارنظــر اولیایــی نشــان 
می دهــد که کمیتــه اســتیناف از فردای 

اعطای فرصت 3 ماهه به پرســپولیس 
حــذف  کــه  می دانســته  اســتقلال،  و 
سرخابی ها عملی شــده و این تصمیم 
مــورد قبول کنفدراســیون فوتبال آســیا 
قــرار نخواهد گرفت امــا اعضای کمیته 
بدوی و کمیته استیناف، هیچ صحبتی 

در این باره انجام ندادند و تا لحظه آخر 
امیدواری برای پرســپولیس و استقلال، 
مدیرانــش و طرفدارانش باقی ماند. از 
طرف دیگر همدســتی کمیته استیناف 
با پرسپولیس و استقلال نشان می دهد 
کــه اگر ماجــرای فریب کنفدراســیون یا 

افکار عمومی وجود داشــته باشــد، این 
کمیتــه نیز با دو باشــگاه شــریک اســت 
و حــالا نوبــت کمیتــه اســتیناف مجــوز 
حرفه ای سازی فدراسیون فوتبال است 
که درباره این فرصت سه ماهه و تلاش 

برای فریب ای اف سی توضیح بدهد.

حامد جیرودی / با صادر نشــدن مجوز 
از  پرســپولیس  و  اســتقلال  حرفــه ای 
ســوی کنفدراســیون فوتبــال آســیا کــه 
حذف ســرخابی های پایتخت از جمع 
تیم هــای حاضــر در لیــگ قهرمانــان 
آســیا را در پــی داشــت، ایــن انتقادها 
دوبــاره مطرح شــد که چرا در گذشــته 
اقدامی برای واگذاری این 2 باشــگاه و 
خصوصی ســازی آنها صــورت نگرفته 
اســت. ایــن موضــوع باعث شــد تا به 
ســراغ امیررضا خادم قهرمان ســابق 
کشــتی آزاد جهــان و دارنــده 2 مــدال 
برنز المپیک برویم که در ســال 1392 
به عنــوان معــاون حقوقــی، پارلمانی 
و  ورزش  وزارت  اســتان های  امــور  و 
جوانان در دولت یازدهم انتخاب شد 
و تا سال 97 این مسئولیت را بر عهده 
داشــت. امــا او در ســال 92 نماینــده 
بــرای  ورزش  وزیــر  تام الاختیــار 
پیگیری فرایند خصوصی سازی و 
واگذاری شــرکت های فرهنگی - 
ورزشی اســتقلال و پرسپولیس نیز 
بود و تا مدتی ایــن موضوع را پیگیری 
می کرد. خــادم در گفت و گو با»ایران« 
درباره شــرایطی که منجر به رخ دادن 
مشــکلاتی عدیده برای ســرخابی های 
پایتخت شده، گفت: »من در همان 9 
ماه  که مسئولیت ساماندهی وضعیت 
ایــن 2 باشــگاه را بر عهده داشــتم هم 
بــه ایــن نتیجــه رســیدم کــه مدیــران 
باشگاه ها فقط به نتایج فصلی تیم ها 
قانونــی،  مســائل  بــه  و  دارنــد  توجــه 
حقوقی، مالی و سرمایه گذاری توجهی 
ندارنــد. هــر مدیــری هم کــه می آمد، 
مســئولیتش  دوره  می دانســت  چــون 
پایــدار نیســت و با حواشــی زیــادی که 
اســتقلال و پرســپولیس دارنــد، حتماً 
زود جــا بــه جــا می شــود، دنبــال ایــن 

بــود که فقط یــک تیم خوبــی را ببندد 
و بــه نتایــج داخل زمیــن در آن فصل 
توجه داشــت. در این شــرایط، متوجه 
شدیم این 2 باشگاه شرایط اقتصادی 
مناســبی بــرای واگــذاری ندارنــد ولی 
چــون ایــن موضوع قانــون شــده بود، 
رئیس وقت ســازمان خصوصی سازی 
بــا وجــود همــه مشــکلات، شــرایط را 
باشــگاه  دو  فــروش  کــه  کــرد  فراهــم 
صورت بگیــرد و 3 مرحله مزایده هم 
برگزار شــد که به نتیجه نرسید.« او در 
خصــوص چرایــی این اتفــاق توضیح 
داد: »به هر حال ما در این دو باشــگاه 
مشــکلات زیادی داریم کــه مربوط به 
یــک دوره مدیریتــی نمی شــود اما هر 
دوره مدیریتــی مشــکلات مضاعفی را 
بــه وجــود آورده. الزاماً هــم نمی توان 
همــه ایــن مشــکلات را به گــردن یک 
مدیــر یا یــک هیأت مدیــره انداخت و 
حواشــی به آنها اجازه نــداد این اتفاق 
صــورت بگیــرد و در نهایت یک چنین 

روزی این مشکلات سرباز کرد.«
خــودش  اینکــه  دربــاره  خــادم 
مســئولیت  می گویــد  کــه  دوره ای  در 
چــه  داشــته،  برعهــده  را  ســاماندهی 
اقداماتی انجام داده؟ یادآور شد: »آن 
کاری کــه ما قصد انجامش را داشــتیم 
و در نهایــت به برگــزاری مزایده منجر 
شــد، این بود که تکلیف بدهی هایشان 
را در آن دوره مشخص کردیم. مباحث 
چهارچــوب  در  باشــگاه  دو  حقوقــی 
را  مسئولیت هایشــان  و  مجمع شــان 
مشــخص کردیم و از لحــاظ اقتصادی 
شــرایطی را ایجاد کردیم که به ســمت 
درآمدزایــی برونــد ولی چون حواشــی 
زیاد است، این کارها دیده نخواهد شد 
و من هنوز هم در حال پاســخ دادن به 
آن دوره چنــد ماهه هســتم. تــا قبل از 

آن دوره بیشــترین پولی که در حســاب 
2 باشــگاه وجــود داشــت، 3 میلیــارد 
تومــان بــود و ورود و خروج مالی شــان 
در یــک قالــب مالــی مشــخص نبــود. 
مثــلًا یکــی از وزرای دوره هــای قبل به 
یکــی از باشــگاه ها کــه نمی خواهم نام 
ببــرم تــا حاشــیه درســت شــود، اعلام 
کــرده بــود که مبلــغ 10 میلیــارد تومان 
را هر ســال کمــک می کنــد. 10 میلیارد 
الان پولــی نیســت ولــی 8 ســال پیش 
مبلــغ زیادی بــود و از 100 میلیارد الان 
هم بیشــتر بود ولی همیــن 10 میلیارد 
را به عنــوان طلبــکار زده بود تــا در تراز 
مالــی صفــر شــود! در حالی کــه در آن 
زمان اعلام شــد که پولــی دیگر به این 
دو باشــگاه داده نشــود و جلــوی ایــن 
کار را گرفتیــم. امــا با این حال شــرایط 
درآمدزایــی را بــه وجــود آوردیم که به 

جــای 3 میلیــارد، 48 میلیــارد پول به 
حساب شــان آمد و درآمدشان 8 برابر 
شــد و این مســیر همچنــان ادامه دارد 
و قابلیت های اســتقلال و پرســپولیس 
را برای درآمدزایی نشــان می دهد. اگر 
بخواهم به صورت کلی اشاره کنم باید 
بگویــم که نــه مدیران قبلــی مقصرند 
و نه مدیــران حال حاضر. چــرا که این 
یــک سیســتم به هــم ریخته اســت که 
در فضــای این دو باشــگاه وجــود دارد 
و مدیرانــی هــم کــه می آینــد حمایت 
و زمــان لازم را بــرای تغییــر و تحــول و 

ثبات ندارند.«
خــادم دربــاره اینکــه 2.5 درصد از 
ســهام اســتقلال و 2 درصــد از ســهام 
پرســپولیس در اختیار اشــخاص بوده 
و از رویانیان هــم به عنوان یکی از آنها 
نــام برده شــده، توضیــح داد: »همان 

موقــع هــم مــا ایــن حرف هــا را زدیم 
اینکــه  بــرای  نمی شــنید!  کســی  ولــی 
شــرکت  دو  ایــن  قانونــی  چهارچــوب 
دولتــی رعایت شــود، نام تعــدادی از 
اعضــای هیأت مدیره به عنوان ســهام 
دار نوشــته شــده بــود کــه نــام مرحوم 
پورحیــدری هــم در بین آنهــا بود ولی 
آنها به قصد تصاحب دو باشــگاه این 
کار را نکــرده بودنــد و یــک روال اداری 
بود. بدون اینکــه عواقب آن را در نظر 
بگیرنــد و اینکــه در آینــده چــه اتفاقی 

خواهد افتاد.«
درحــال حاضــر ایــن پیشــنهاد هم 
عنوان شــده کــه دو باشــگاه به صورت 
ایــن  اداره شــوند. خــادم در  تعاونــی 
اعتقــاد  »بــه  داد:  نظــر  چنیــن  بــاره 
دو  ایــن  اداره  شــکل  بهتریــن  مــن 
باشــگاه، واگذاری آنها به شــرکت های 

اقتصــادی مثل پیکان و سایپاســت که 
نیازمنــد تبلیــغ هــم هســتند. آنها هم 
فــولاد و ذوب آهــن  و  مثــل ســپاهان 
شــرکت هایی هســتند کــه مســتقیم و 
غیرمستقیم وابســته به دولت هستند 
و فقط اسم شــان خصوصی است ولی 
ســهامی کردن سرخابی ها مشکل ساز 
اســت. در حــال حاضر حتــی برگزاری 
مجامع دو باشــگاه ده ها مشــکل دارد 
مختلــف  مجلس هــای  و  دولت هــا  و 
در بــه وجود آمدن این شــرایط مقصر 
و  برنامــه  ســازمان  حتــی  بوده انــد. 
بودجــه و ســازمان خصوصی ســازی و 
تنهــا اشــکال وزارت ورزش نبــوده کــه 

بخواهیم آنها را زیر سؤال ببریم.«
در  تهــران  نماینــده  کــه  خــادم 
مجلــس هفتــم بــود، دربــاره اختلاف 
نظر بیــن داریوش مصطفــوی رئیس 
کمیته اســتیناف صدور مجوز حرفه ای 
که گفتــه بود نماینــدگان مجلس حق 
دخالت در فوتبال را ندارند و با پاســخ 
احمد راستینه نماینده مجلس مواجه 
شــد، گفت: »مجلس از نگاه نظارتی و 
قانون گذاری می تواند در تمام مسائل 
ورود کند. البته مجلس اگر می خواهد 
بــه ایــن دو باشــگاه کمــک کنــد، بایــد 
بــه قوانینــی که قبــل از اوایــل دهه 60 
مصوب شــده برگــردد و نــوع نگاهش 
به اســتقلال و پرســپولیس را تصحیح 
کنــد. اگــر بخواهیــم به دنبــال مقصــر 
بگردیــم و مشــخصاً از شــخصی نــام 
ببریم، خودمان را گــول می زنیم. این 
سیســتم و مســیر از ابتــدا اشــتباه بوده 
اســت. هواداران بدانند کسانی هستند 
از اینکه این ســروصدا ها باشد، منتفع 
می شوند و اگر به دنبال تسریع در حل 
مشکلات بودند، می شد از این شرایط 

عبور کرد.«

گروه ورزشــی/ ســردار آزمــون، لژیونر ایرانی زنیــت این روزها با شــروع فصل نقل و 
انتقالات زمستانی مشتریان زیادی پیدا کرده است. جیانلوکا دی ماریتزیو خبرنگار 

سرشناس اسکای اسپورت ایتالیا دیروز مدعی شد که باشگاه یوونتوس به خواست 
آلگری ســرمربی تیمش برای جذب ســردار آزمون وارد عمل شد. طبق اعلام این 
خبرنگار معتبر، باشگاه یوونتوس برای پر کردن جای خالی کیه زا ستاره بانوی پیر 
که رباط صلیبی پاره کرده می خواهد مهاجم ایرانی تیم روسی را به خدمت بگیرد. 
در تازه ترین خبر در این زمینه سایت »چمپیونات« روسیه اعلام کرد باشگاه زنیت 
سن پترزبورگ از »بانوی پیر« 20 میلیون یورو برای فروش آزمون درخواست کرده 
که تابستان آینده بازیکن آزاد خواهد شد. قرارداد آزمون تابستان پیش رو به پایان 
می رسد و درخواست 20 میلیون یورو برای 6 ماه باقی مانده قرارداد بازیکن ایرانی 
از یوونتوس امری عجیب اســت. پیش از این رســانه ها گزارش داده بودند که لیون 
فرانســه 3 میلیون یورو برای آزمون و نیوکاســل انگلیس 5 میلیون یورو پیشــنهاد 
داده اند. بر همین اســاس ســایت »footballtransfertavern« انگلیس خبر داد که 
سران باشگاه نیوکاسل تماس های جدیدی را با باشگاه زنیت داشتند و از وضعیت 
ســردار آزمون مهاجم ایرانی تیم باخبر شدند. نیوکاسل قصد دارد در زمستان 100 

میلیــون پونــد در نقل و انتقــالات هزینه کند و آزمون مهاجــم ایرانی زنیت جزو این 
لیست زمستانی نیوکاسل قرار دارد. مالکان سعودی نیوکاسل امیدوارند با پرداخت 

5 میلیون پوند رضایت باشگاه زنیت را برای جذب ستاره ایرانی کسب کنند. همچنین 
دیــروز روزنامــه معتبر گاتزتا دلو اســپورت ایتالیا تیتر یک خود را به گزینه هــای یووه برای 
جانشــینی کیــه زا اختصاص داد و در گزارش طولانی نوشــت: »آلگــری و کروبینی )مدیر 
ورزشــی یوونتوس( باید آســتین ها را بالا بزنند تا بهترین راه حل ها را در یک فاز حســاس 
برای باشگاه یوونتوس پیدا کنند. اولین گزینه یووه دومنیکو براردی مهاجم ساسولو است، 
که در تیم ملی نیز حضور دارد اما فکر کردن به چنین بازیکن گرانقیمتی غیرممکن است. 
رهبران یووه تکرار کردند که اکنون هیچ منبعی برای سرمایه گذاری فوری وجود ندارد و در 
جست و جوی یک خرید کم هزینه هستند. برای شروع، فدریکو کروبینی، مدیر یووه درباره 
ســردار آزمون ایرانی که قراردادش با زنیت ســن پترزبورگ 6 ماه دیگر به پایان می رســد، 

اطلاعاتی را درخواســت کرد و بعد از آزمون، مارســیال فرانسوی گزینه دوم است.« 
این گزارش روزنامه گاتزتا دلو اسپورت از گزینه های یوونتوس برای جانشینی کیه 
زا بود. اما در این میان روزنامه گل شــانس آزمون را نسبت به سایر گزینه ها بیشتر 

می داند. این روزنامه نوشت: »چراغ سبز آلگری برای جواهر زنیت »سردار آزمون« 
داده شده است. هزینه به خدمت گرفتن سردار کم بوده و قرارداد او رو به اتمام است.«

گروه ورزشی/ عیسی آل کثیر، مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس که در جریان دیدار تیمش مقابل 
پدیده مصدوم شد و از زمین بازی بیرون رفت، با دردسر بزرگی مواجه شده و فصل بیست 
و یکم خیلی زود برایش به پایان رســید. آل کثیر در دقیقه 50 بازی با پدیده، در حالی 
از ناحیه زانو آســیب دید کــه برای کنترل توپ 
ارسالی از طرف میلاد سرلک استارت زده بود 
اما بدون برخورد با بازیکنی دیگر، روی زمین 
افتــاد و دقایقی بعد بــا مهدی عبدی تعویض 
شد. نوع مصدومیت وی و واکنش عیسی در همان لحظات، شایعه پارگی رباط صلیبی را 
ایجاد کرد. بر همین اساس علیرضا حقیقت، پزشک پرسپولیس درخصوص مصدومیت 
مهاجم ســرخ ها اظهار داشــت: »با توجه به تصویربرداری انجام شده و نظر کمیسیون 
پزشکی، متأسفانه آسیب دیدگی عیسی  آل کثیر مربوط به پار گی رباط صلیبی می شود. 
با توجه به عمل جراحی که در ارتباط با پارگی رباط صلیبی انجام می شود، این بازیکن 
دوری 6 ماهه از میادین را تجربه خواهد کرد.« پس از این اتفاق مباحثی درباره احتمال 
خروج آل کثیر از لیســت پرسپولیس مطرح شــد. وی تا پایان این فصل با سرخ پوشان 
قرارداد دارد اما کادر فنی پرسپولیس تاکنون تصمیمی برای خروج آل کثیر از فهرست 
این تیم نگرفته اســت. لیست نفرات بزرگسال پرســپولیس در حال حاضر با احتساب 
قطعی  شدن جدایی رادوشوویچ، سه جای خالی دارد و با توجه به این موضوع کادر فنی 
پرسپولیس تا زمان آغاز فعالیت نقل و انتقالاتی این باشگاه و روند جذب بازیکنان مدنظر 
خود تصمیمی برای خروج یا باقی ماندن مهاجم مصدوم این تیم در لیست نگرفته است. 

ë فرصت دوباره یحیی به مهدی خانی؟
امــا پرســپولیس در حــال حاضر مهدی عبــدی و حامد پاکــدل را به عنــوان مهاجمان 
تخصصی در اختیار دارد و در دیدارهای اخیر معمولاً از امید عالیشاه و وحید امیری نیز به 
عنوان یکی از دو مهاجم مکمل سود برده است. نکته جالب اینکه در این فصل نیز مهدی 
مهدی خانی که در نقل و انتقالات زمســتانی فصل گذشــته از لیگ کرواسی به پرسپولیس 
پیوسته بود، نتوانسته جایگاه قابل توجهی برای خود دست و پا کند و با کمترین آمار حضور، 
طی دو نقل و انتقالاتی که گذشته و پیش رو است، نامش به عنوان گزینه جدایی از سرخ ها  
مطرح شــده اســت. اکنون اما شــاید مصدومیت آل کثیر سرنوشــت مهدی خانی را نیز که 
در نقل و انتقالات زمســتانی پیش رو به عنوان گزینه خروجی، با تغییر مواجه کند. کمبود 
مهاجم قابل اعتنا و موانع جذب بازیکن قابل اتکا در نقل و انتقالات زمستانی، شاید باعث 
شود تا یحیی گل محمدی نیم فصل دیگر نیز به این مهاجم فرصت دهد تا کیفیت خود را 

برای حضور در ترکیب اصلی افزایش دهد. 

یوونتوس مشتری جدید آزمون
مالکان سعودی نیوکاسل هم برای جذب سردار وارد عمل شدند

تأیید پارگی رباط صلیبی آل کثیر

عیسی خانه نشین شد
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